
Sent: Tuesday, June 21, 2022 10:42 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за 
пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична община 

 

Здравейте, 
Като редовен и дългогодишен потребител в градския транспорт в София имам две 
предложения - едното е многократно засилване на рекламата в градския 
транспорт и преминаването към безплатен градски транспорт за жителите и 
гостите на столицата.  
Така ще бъдат привлечени повече пътници, ще имаме по-чист град, тъй като ще се 
намали използването на личните автомобили.  
Когато бъдат премахнати пера като наем на будки за продажба на карти и билети, 
заплати на контрольори, изработка на билети и карти и пр., ще се освободи голямо 
количество средства, което ще отива за гориво, заплати на шофьорите и поддръжка 
на колите. 
Второто ми предложение е за един единствен билет - 2 лв. за 2 часа - билетът да 
важи за колкото превозни средства е необходимо в продължение на два часа. Като 
отпадне билетът за 1,60. Да се въведе официално използването на градския 
транспорт за една спирка безплатно, за да не се налага да се купува билет 
наистина за една спирка.  
В нашия квартал има надлез, който не е пригоден да се преминава пеша, затова 
взимам автобус само за една спирка - след като не ми е осигурен тротоар, по който 
да мина, защо да съм длъжна да плащам, за да се возя? 
Благодаря за вниманието! 
Успех! 
Надявам се да вземете най-доброто решение, което досега никога не е било 
взимано! 
Поздрави, 
 
Станислава Георгиева 
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